
اخبارخبر كوتاه نشست شهرداران استان البرز به میزبانی شهرداری هشتگرد

طی هفت سال گذشته

۶۰ هزار و ۷۲۱ هکتار طرح آبخیزداری در همدان اجرا شد

رهاسازی ۱٠۵ میلیون متر مکعب پساب تصفیه شده به دریاچه ارومیه

شهردار خرم آباد:

پل اناری در آینده نزدیک به بهره برداری می رسد 

شورای  مجلس  نماینده  حدادی  دکتر  حضور  با 
اسلامی ، دکتر درویش پور معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری ، فرماندار ساوجبلاغ ، مدیرکل شهری و شوراها 
و مدیرکل دفتر فنی استانداری ، مدیر کل امور مالیاتی 
و شهرداران استان البرز نشست شهرداران این استان به 
میزبانی شهرداری هشتگرد در مجتمع فرهنگی ، هنری 9 
دی هشتگرد برگزار گردید .در این جلسه  ضمن بررسی 
تخصصی مشکلات و موانع موجود در استان البرز بخصوص 
مشکلات پیش روی شهرداری های این استان ،پیشنهادات 
مردم  نماینده  حدادی  .علی  شد  ارائه  لازم  راهکارهای  و 
شورای  مجلس  در  طالقان  و  نظرآباد  ساوجبلاغ،  شریف 
اسلامی در این نشست با اشاره به اصلاح قوانین انتخابات 
ریاست جمهوری و شوراها و اصلاح قوانین مدیریت شهری 
در جلسات روزهای اخیر کمیسیون امور داخلی کشور و 
شوراها هدف از اصلاح قوانین را تحقق توسعه پایدار، ارتقای 
اجتماعی، حقوق  عدالت  مردم، گسترش  زندگی  کیفیت 
شهروندی، مردم سالاری دینی و شهروند مداری دانست 
بمنظور  عمومی  امور  اداره  در  مردم  مشارکت  افزایش  و 
یکپارچه  را سبب  محلی   به  ملی  های  تصدی  واگذاری 
سازی، هم افزایی، ظرفیت سازی و توانمندسازی  مدیریت 
شهری، توسعه اقتصاد شهری، شهرسازی، خدمات، محیط 
عنوان  شهری  مدیریت  حوزه  در  موارد  دیگر  و  زیست 
شهرهای  در  گردشگری  توسعه  از  حمایت  .حدادی  کرد 
را  از ظرفیت های گردشگری  غفلت  و عدم  البرز  استان 
موضوع مهمی دانست  و افزود :نیاز است تا برنامه ریزی 
دکتر  پذیرد.  صورت  ظرفیت  این  از  استفاده  برای  لازم 
درویش پور معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز 
نیز طی سخنانی با تاکید بر نقش شهرداران در پیشرفت 
و توسعه شهرها ، خواستار پیگیری مجدانه جهت جذب 
قانونی  راهکارهای  از طریق  سرمایه گذار و رفع مشکلات 
و برنامه ریزی مدوّن برای استفاده از ظرفیت های موجود 
شد.وی با اشاره به اهمیت مدیریت شهری ، حضور دکتر 
های ساوجبلاغ  مردم شریف شهرستان  نماینده  حدادی 
نظرآباد و طالقان را در کمیسیون شوراهای مجلس فرصت 
ارزشمندی برای استان دانست و اظهار امیدواری کرد با 
مدیریت  برای ساماندهی  موثری  گام های  ایشان  حضور 
شهری و تحکیم نقش شهرداران در مدیریت شهر برداشته 

شود..معاون استاندارالبرز عدم اجرای مدیریت واحد شهری 
نقش  به  توجه  با  و  دانست  موجود  معضلات  از  یکی  را 
شهرداران و مسئولیت شهرداری ها در اداره شهر ، مدیریت 
واحد شهری را با ساز و کار قانونی ، یکی از خواسته های 
شهرداران عنوان کرد .دکتر درویش پور با تاکید بر تلاش 
شهرداران جهت کسب تجربه از شهرهای موفق داخلی و 
خارجی ، پتانسیل ها و ظرفیت های شهرها را متفاوت از 
یکدیگر توصیف کرد و افزود : برنامه های اجرایی شهرها با 
یکدیگر مشابه نبوده و برای هر شهر برنامه های متناسب 
با ظرفیت ها ، موقعیت آن و نیز با در نظر گرفتن کمبودها 
باید تعریف شود و به طور مثال یک شهر نیازمند کارهای 
فرهنگی ، شهری دیگر نیازمند شهرسازی ، شهری نیازمند 
بود  خواهد  غیره  و  فاضلاب  شبکه  و  سبز  فضای  توسعه 
لذا انجام کارهای کلیشه ای و مشابه نمی تواند راهکاری 
برای آبادانی شهر های استان باشد .وی با تاکید بر جذب 
 ، شهرها  در  مشارکتی  های  پروژه  اجرای  و  سرمایه گذار 
را تسهیلگر عنوان کرد که می توانند  نقش شهرداری ها 
پیگیری  و  موجود  زیرساخت های  نهادن  اختیار  در  با 
تسهیل  مشارکتی  طرح های  اجرای  در  موانع  رفع  جهت 
تبدیل  مرکز   ، زباله سوز  سامانه  نمایند.احداث  تسریع  و 
ارزش  از  شهرداریها  سهم  پیگیری   ، کمپوست  به  زباله 

افزوده ، نشست با مسئولین بیمه تامین اجتماعی جهت 
تعامل با شهرداری ها ، برگزاری جلسه مشترک شهرداران 
با نظام مهندسی ، تاکید بر برگزاری کلاس های آموزشی و 
حضور کارشناسان شهرداری ها در این دوره ها ، تهیه طرح 
جامع ترافیک توسط شهرداری ها و مناسب سازی معابر از 
جمله مواد دیگر مطرح شده توسط وی در این نشست بود 
.درویش پور در پایان سخنان خود بر جلوگیری از ساخت 
و سازهای غیرمجاز و اجرای طرح تفصیلی تاکید کرد و 
و  مشکلات  بیان  به  نیز  جلسه  این  در  حاضر  شهرداران 
پیشنهادات خود در حوزه شهری خود پرداختند .مهندس 
یگانه شهردار هشتگرد نیز ضمن خیرمقدم به حاضرین ، 
بحران زباله را یکی از مشکلات مبتلا به تمامی شهرداری ها 
دانست و خواستار توجه بیشتری به این موضوع شد .وی 
گفت شهرداری هشتگرد با دارا بودن ملکی به مساحت ۱۰ 
هکتار در سالیان گذشته موضوع دفن زباله را راسا مدیریت 
کرده و بنابر تصمیمات اتخاذ شده بالادستی به ناچار زباله 
باشد  می  ۶۰تن  از  بیش  که  را  روزانه  شده  آوری  جمع 
طی سال های اخیر به مرکز دفن حلقه دره کرج منتقل 
می بایست  بالای حمل  هزینه های  بر  علاوه  که  کند  می 
.شهردار  نماید  پرداخت  دفن  جهت  نیز  را  هزینه هایی 
هشتگرد به مذاکرات صورت گرفته با بخش خصوصی در 

خصوص تولید کمپوست از زباله و کاهش چشمگیر هزینه 
های شهرداری در این زمینه اشاره کرد و برگزاری چندین 
جلسه مشترک با شهرداری های شهرستان های ساوجبلاغ 
و نظرآباد را از جمله اقدامات صورت گرفته طی ماه های 
افزایش هزینه های  به  اشاره  با  ادامه  اخیر دانست.وی در 
از  مصالح و کرایه ها و غیره از عدم استقبال پیمانکاران 
اجرای پروژه های عمرانی شهرداری سخن گفت و خواستار 
قانونی  راهکارهای  بررسی  و  تخصصی  جلسات  برگزاری 
این مشکل  برای رفع  نیاز اصلاح قیمت ها  و در صورت 
شد شهردار هشتگرد وجود شهرک صنعتی در این شهر 
را فرصتی مناسب برای منطقه توصیف کرد که علاوه بر 
اشتغالزایی با تعامل با مدیریت شهری در سنوات گذشته و 
نیز قبل از اصلاح قانون مالیات بر ارزش افزوده منافع خوبی 
برای شهر داشته است لیکن با اصلاح قانون ارزش افزوده 
و توزیع استانی آن ، آلایندگی و مشکلات زیست محیطی 
این شهرک برای شهر هشتگرد تحمیل شده و شهرداری 
از ارزش افزوده دریافتی از آن بی نصیب می باشد و نیاز 
است تا موضوع از طریق استانداری و سایر مبادی ذیربط 

پیگیری و رفع شود .
مهندس ورزشی فرماندار ساوجبلاغ درادامه  
این نشست به پرداخت مالیات بعضی از صنایع 

ساوجبلاغ به استان تهران پرداخت 
سرپرست فرمانداری ساوجبلاغ گفت: مالیات برخی 
از شرکتهای شهرستان در تهران دریافت می شود ، باید 
به گونه ای برنامه ریزی شود تا مالیات شرکتهایی که در 
ارزش  تا  واریز شود  این شهرستان  در  دارند  دفتر  تهران 
افزود  نصیب شهرداریهای ساوجبلاغ شود.وی  آن  افزوده 
: متاسفانه ارزش افزوده برخی از شهرداریهای شهرستان 
ما واریز نشده است که خواستار تسریع این مسئله هستیم 
باقوت و شدت پیگیری  بتوانند  تا پروژه های عمرانی ما 
و عملیاتی شوند وخللی در امر خدمت رسانی درشهرها 
ایجاد نشود.لازم بذکر است که نشست شهرداران استان 
البرز با محوریت استانداری بصورت ماهیانه در شهرهای 
موجود  وموانع  مشکلات  از  بسیاری  و  برگزار  استان  این 
بررسی و رفع می گردد .ایجاد تعامل ، همفکری و استفاده 
از تجریبات شهرداران یکی از اهداف مهم این نشست ها 

می باشد.

همدان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل   
و  آبخیزداری  طرح  هکتار   ۷۲۱ هزار   ۶۰ گفت: 
استان  این  در  تاکنون   9۲ سال  از  آبخوانداری 
طرح ها  این  اجرای  ره آورد  بهترین  که  شده  اجرا 
خزائی  است.اسفندیار  بوده  رسوب  و  سیل  کنترل 
در  مکانیکی  عملیات  مرمت  میزان  داشت:  اظهار 
و  است  رسیده  مکعب  متر   ۷۴۷ آبخیزداری  حوزه 
مترمعکب  و ۶۳۳  هزار  امید ۴۱  و  تدبیر  دولت  در 
بند  مترمکعب   ۷۲۴ و  هزار   ۱۲ »گابیونی«،  بند 
سنگی  بند  مترمکعب   9۳ و  هزار   ۲9 خشکه چین، 
– ملاتی و ۷۱ هزار و ۸۲۴ متر مکعب بند خاکی 
مزیت های  مهمترین  افزود:  است.وی  شده  ایجاد 

استان  در  آبخیزداری  عملیات  و  طرح  اجرای 
جلوگیری از هدر رفت آب، فرسایش خاک، کنترل 
و  خاک  به  آنها  نفوذ  و  سیلاب ها  و  جاری  آب های 
تقویت سفره های آب زیرزمینی است.مدیرکل منابع 
از سال  داشت:  اظهار  آبخیزداری همدان  و  طبیعی 
تاکنون  ۸۴ یعنی آغاز اجرای طرح های آبخیزداری 
بیش از ۲۳ هزار سازه بزرگ و کوچک آبخیزداری و 
آبخوانداری در این استان ساخته شده که این میزان 
با  کرد:  اضافه  است.خزائی  کم نظیر  کشور  در  سازه 
و  قنات  شدن  خشک  از  آبخیزداری  اقدامات  انجام 
چشمه های موجود و در نتیجه مهاجرت های بی رویه 
می شود.وی  جلوگیری  روستائیان  و  آبخیزنشینان 

می  خاک،  و  آب  حفظ  اهمیت  به  توجه  با  افزود: 
حفظ  به  نسبت  ساده  روش های  بکارگیری  با  توان 
نگهداری پوشش گیاهی مراتع و جنگل ها تلاش  و 

و از تخریب مراتع و قطع درختان جلوگیری کرد.
همدان  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  مدیرکل 
وقوع  سبب  طبیعی  منابع  از  بی رویه  استفاده  گفت: 
خشکسالی های پی درپی و سیل و خسارات حاصل از 
آنها شده و هر ساله مقدار زیادی از خاک های با ارزش 
کشور از دسترس خارج می شود، خاکی که برای به 
تا ۵۰۰  آن ۳۰۰  آمدن یک سانتیمتر مکعب  وجود 
سال وقت لازم است.خزائی با بیان اینکه آبخیزداری 
می تواند  خاک  و  آب  از  حفاظت  علم  عنوان  به 

مناسب ترین راه حل برای کاهش خسارات به منابع 
آبخیزداری  فعالیت های  کرد:  تاکید  باشد  طبیعی 
آب های  و  شده  حیاتی  ارزشمند  منابع  حفظ  سبب 
روان به جای تبخیر و تبدیل شدن به سیل و تخریب 
زمین های کشاورزی، به آرامی در زمین نفوذ می کند. 
وی بیان کرد: آبخیزداری به همه فعالیت های صورت 
گرفته در محدوده یک حوزه آبخیز گفته می شود که 
وقوع  کاهش  نتیجه  در  و  خاک  و  آب  حفظ  سبب 
سیل و آثار ناشی از خشکسالی و کم آبی و همچنین  
خاک   تخریب  و  فرسایش  میزان  کاهش  موجب 
می شود و مدیریت پایدار سرزمین با اجرای طرح های 

آبخیزداری و آبخوانداری محقق می شود.

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان غربی گفت: 
۱۰۵ میلیون مترمکعب پساب استاندارد به دریاچه ارومیه 
رها منتقل شده است.علیرضا رضوی در نشست خبری با 
اصحاب رسانه که در سالن همایشهای دانشگاه ارومیه برگزار 
شد، افزود: با اجرای ۱۲ پروژه در 9 شهرستان حوضه دریاچه 
ارومیه، تاکنون ۱۰۵ میلیون متر مکعب پساب تصفیه شده 

به دریاچه ارومیه منتقل شده است. وی با اشاره به اینکه از 
سال 9۳ تاکنون ظرفیت تصفیه خانه های شهرهای مشرف 
به دریاچه ارومیه ۴۲ میلیون متر مکعب افزایش یافته است، 
تصریح کرد: در این مدت ۱۱۰۰ کیلومتر شبکه جمع آوری 
پساب استاندارد، ۳۰ واحد ایستگاه پمپاژ با هزینه کرد ۲۰۴ 
میلیارد تومان اجرا شده است. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 

استاپ با بیان اینکه یکی از پروژه های مهم سازمان در بحث 
انتقال پساب تصفیه شده به دریاچه ارومیه، مدول سوم تصفیه 
خانه فاضلاب ارومیه در جهت استاندارد سازی فاضلاب و رها 
سازی پساب است، خاطر نشان کرد: هم اکنون مدول یک و 
دو تصفیه خانه ارومیه با کل ظرفیت ۲۰۰ هزار متر مکعب در 
شبانه روز در مدار بهره برداری هستند.رضوی اظهار کرد: در 

صورت تامین اعتبار و رفع معارض مدول سوم تصفیه خانه 
فاضلاب ارومیه دی ماه سال جاری افتتاح می شود.وی ادامه 
داد: از ۴۰۰کیلومتر شبکه جمع آوری فرعی و اصلی فاضلاب 
ارومیه تاکنون با توجه به تخصیص اعتبار ۱۵۰ کیلومتر شبکه 
اصلی و فرعی ارومیه در مدار انتقال پساب به دریاچه ارومیه 

اجرا و محقق شده است.

در  اناری  پل  پروژه  افتتاح  از  آباد   خرم  شهردار  مقدم  شریفی  محمد 
آینده نزدیک خبر داد

اطلاع  که  همانطور  افزود:  بهداری  پل  پروژه  اتمام  به  اشاره  با  وی 
منطقه  آن  ترافیکی  گره  و  شده  بازگشایی  است  مدتی  بهداری  پل  دارید 
به  نیز  اناری  امیدواریم پل  ادامه داد:  را پوشش داده است .شریفی مقدم 
استفاده  شاهد  ما  و  بپیوندد  آمد  و  رفت  و  نقل  و  حمل  چرخه  به  زودی 
و  فنی  اصول  رعایت  بر  تاکید  با  .وی  باشیم  پل  این  از  عزیز  همشهریان 
اناری  جدید  پل  افزود:  بهداری  و  اناری  پلهای  ساخت  در  روز  معماری 
ارتفاع  دارای  قدیم  پل  به  نسبت  شده  ساخته  روز  مهندسی  اصول  با  که 
بالاتر و استحکام بسیار بیشتری می باشد به طوری که در مقابل حوادث 
به  اشاره  با  آباد  خرم  دارد.شهردار  بالایی  بسیار  مقاومت  قدرت  طبیعی 
اهمیت این پل اظهار داشت: این پل که بر اثر سیل به طور کامل تخریب 
گردید  محل تردد سواره و پیاده در منطقه ای از اسدآبادی بوده و نقشی 
در  مقدم  .شریفی  دارد  آمد ساکنین  و  رفت  و  زندگی  در سهولت  اساسی 
پایان تاکید کرد: هم اکنون این پروژه در مراحل نهایی خود قرار دارد و 
نزدیک  آینده  در  امیدواریم  و  دارد  ادامه  وقفه  بدون  آن  اجرایی  عملیات 

شاهد بهره برداری از آن باشیم

شهردار خرم آباد:  پروژه پل ماسور اقدامی در جهت اصلاح ورودی 
های شهر است

محمد شریفی مقدم شهردار خرم آباد در گفتگو با خبرنگار روابط عمومی و 
امور بین الملل شهرداری خرم آباد پروژه در حال تکمیل پل ماسور را اقدامی در 
جهت اصلاح ورودی های شهر عنوان کرد و گفت: ورودی جنوبی شهر که یکی از 
ورودی های مهم خرم آباد و در مسیر یکی از محورهای مهم سراسری می باشد، 
از بخشهایی بود که پیش از این مورد غفلت واقع شده بود.وی افزود: این پروژه 
یکی از پروژه هایی است که علاوه بر کاربردهای دیگر آن اقدامی مهم در راستای 
حل مشکل مذکور ارزیابی می گردد.شریفی مقدم با اشاره به آسیبهای سیلاب 9۸ 
به این پل اظهار داشت: در جریان سیلاب 9۸ پل ماسور از نقاطی بود که آسیب 
دیده و بخشهایی از آن تخریب گردید.وی ادامه داد: علاوه بر آن پل سابق عرضی 
کم و در حدود ۲۵ متر در قسمت سواره رو داشت که جوابگوی حجم عظیم تردد 
در این قسمت نبود .شهردار خرم آباد افزود: در حقیقت پروژه پل ماسور جهت رفاه 
حال شهروندان و سهولت حمل و نقل و تردد و همچنین اصلاح باندهای کندرو 
که سالیان سال مسدود بودند آغاز گردید.شریفی مقدم در پایان خاطرنشان کرد: 
پل جدید در صورت تکمیل دارای ۸۰ متر عرض همراه با باندهای تندروی احداثی 

بر روی پل می باشد که می تواند مشکلات موجود در این  بخش را مرتفع نماید.

مدیر عامل شرکت گاز گیلان :
برگزاری بیش از 5 هزار 400 نفرساعت 

آموزش در شرکت گاز استان گیلان
دانش  راستای  در  استان گیلان  گاز  شرکت 
تیر  در  کارکنان،  اثربخشی  بهبود سطح  و  افزایی 
و ۴۰۰  هزار  از ۵  بیش  مجموعاً  امسال  مرداد  و 
نفرساعت دوره آموزشی برگزار نموده است.حسین 
اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان از برگزاری 
بیش از ۵ هزار و ۴۰۰ نفرساعت دوره آموزشی در 
این شرکت در دو ماه تیر و مرداد خبر داد و گفت: 
بالغ بر ۳۰۰ نفر از پرسنل رسمی و غیر رسمی در 
این دوره ها شرکت کرده اند.وی با اعلام این خبر 
اظهار داشت: متاسفانه این آمار بعلت شیوع ویروس 
کرونا نسبت به مدت مشابه سال گذشته کاهش 
یافته است ولی تلاش شده تا در حد امکان با اجرای 
مجازی دوره ها، روند آموزش و دانش افزایی پرسنل 
ادامه  در  اکبر  یابد.مهندس  ادامه  بصورت مستمر 
گفت: سرممیزی ISO ۴۵۰۰۱، اصول به کارگیری 
دستگاه های اندازه گیری و کالیبراتور،  حفاظت 
کاتدی، مدیریت کربن، مدیریت دانش و مبارزه با 
از مهم ترین دوره های برگزار شده در  پولشویی 
تیر و مرداد امسال بوده است.مدیرعامل شرکت گاز 
استان گیلان در خاتمه بیان نمود : هدف اصلی 
شرکت از برگزاری این دوره های آموزشی، افزایش 
سطح بهره وری کارکنان و به تبع آن افزایش میزان 
باشد فلذا در  رضایتمندی مشترکین محترم می 
قراردادی  امضای  با  رابطه شرکت گاز گیلان  این 
های  دوره  برگزاری  زمینه  پیمانکاری  شرکت  با 
فراهم  کارکنان  برای  را  مجازی  بصورت  آموزشی 

نموده است.

به پاس حفظ آمادگی در رفع حوادث 
از همکاران تصفیه خانه بزرگ آب 

گیلان تجلیل شد 
مدیرعامل این شرکت با حضور در تصفیه خانه 
به پاس  این حوزه  از همکاران  بزرگ آب گیلان، 
حفظ آمادگی در رفع حوادث در مواقع بحران تقدیر 
هیأت  رئیس  حسینی  نمود.سیدمحسن  تشکر  و 
استان  مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
گیلان با اشاره به هماهنگی و روحیه خوب و دقت 
بالای همکاران تصفیه خانه بزرگ آب گیلان در 
زمان وقوع و رفع حوادث تصریح کرد: همکاران با 
تمام تلاش و حساسیت و پذیرفتن ریسک ها در 
زمان بروز حادثه، بحران را مدیریت می نمایند که 
این موجب دلگرمی و قابل تقدیر است.وی با تأکید 
بر اینکه در زمان بروز حادثه تسلط به کار بسیار 
حائز اهمیت است اظهار داشت: نحوه رویارویی با 
حوادث و تمرکز و حساسیت نسبت به چگونگی 
رفع آن ضروری است که البته در شرایط مختلف 
همکاران عزیزمان در تصفیه خانه بزرگ آب گیلان 
از آمادگی و حضور لازم برخوردار  اند  نشان داده 

هستند.

فرماندار: ۶۲ درصد از سهمیه اشتغال 
همدان محقق شد

درصد   ۶۲ شدن  محقق  از  همدان  فرماندار 
از سهمیه سالانه اشتغال این شهرستان خبر داد و 
گفت: برای ۳ هزار و ۸9۷ نفر شغل ایجاد شده و این 
تعداد از شمار بیکاران همدان کاسته شده است.حسین 
اقتصادی،  امور  کارگروه  در  سه شنبه  روز  افشاری 
اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان اظهار داشت: ۲ 
هزار و ۲۷۶ نفر از این افراد زیر پوشش بیمه اجباری 
قرار گرفته اند.  وی اضافه کرد: اشتغال یاد شده به 
کمک دستگاه های اجرایی و پرداخت تسهیلات بانکی 
در مناطق شهری و روستایی از ابتدای امسال ایجاد و 
در سامانه مربوطه ثبت شده است. فرماندار همدان به 
تسریع در پرداخت تسهیلات اشتغالزایی دستگاه های 
حمایتی به متقاضیان تاکید کرد و گفت: این اعتبارات 
آن شتاب  پرداخت  و  در جذب  باید  و  است  شناور 
بیشتری شود.  افشاری از معرفی ۱۷ طرح با اعتبار 
۲9۷ میلیارد تومان برای دریافت تسهیلات اشتغال 
روستایی به بانک های عامل خبر داد و افزود: اجرای 
طرح های کوچک در روستاها علاوه بر ایجاد اشتغال 
موجب توسعه و جلوگیری از مهاجرت می شود. وی از 
همکاری بانکها در زمینه پرداخت تسهیلات اشتغال 
قدردانی و بر استمرار این تعامل و همکاری تاکید کرد. 
فرماندار همدان به شرایط جوی در نیمه دوم سال نیز 
با شتاب  باید  اشاره کرد و گفت: طرح های عمرانی 
بیشتری اجرا شود تا فصل سرما مانع اتمام کار نشود.  
به گفته افشاری چند طرح سرمایه گذاری بزرگ با 
همکاری شورای اسلامی شهر، شهرداری  و بخش 
خصوصی در حال اجرا است و اداره های خدمات رسان 
آماده همکاری و ارائه خدمات در این زمینه هستند. 

ارائه راهکارهای مدیریت بهینه مصرف 
برق در بخش روشنایی

برنامه رادیویی  در بیست و ششمین قسمت 
پرتو از صدای مرکز سمنان، در خصوص راهکارهای 
مدیریت بهینه مصرف برق در بخش روشنایی مطالب 
آموزشی ارائه شد.کارشناس شرکت توزیع برق استان 
در این برنامه با اشاره به این که به لحاظ تعـدادی 
خانگی  استان  مشتـرکین  از  درصـد   ۸۰ حدود 
هستند گفت: این امر موجب شده تا مدیریت بهینه 
مصرف برق در بخـش روشنـایی، بیش از پیش از 
نصیری  برخوردار شود.محمدعلی  بسیاری  اهمیت 
افزود: استفاده حداکثری از نور طبیعی روز جهت 
انجام امور روزمره، تمیز نمودن لامپ ها و لوستر 
ها، انتخاب رنگ های روشن برای چیدمـان محـل 
مورد نظـر، بهره گیـری از سیستـم های هوشمنـد 
و خاموش نمودن لامپ های اضافی، به عنوان برخی 
از نکات موثر در بهینه سازی مصرف برق به شمار 
های  لامپ  از  استفاده  کرد:  اضافه  وی  رود.   می 
کم مصرف برای لوسترها، بهره گیری از کلیدهای 
دوپل، خاموش نمودن برخی از لامپ های غیرضرور 
 ،SMD و    LED های  لامپ  نصب  لوستر،  در 
استفاده از پـرده های نـازک تر در منزل و جایگزین 
کردن چراغ مطالعه برای خواندن کتاب و یا انجام 
کارهای جزئی، از دیگر موارد مهم در صرفه جویی 
مصرف برق در بخش روشنابی محسوب می شوند.

گفتنی است: در بخش “ گزارش مردمی” پیرامون 
جدانمودن دوشاخه لوازم برقی هنگام خاموش بودن 
آنها، تمیز نمودن شیشه ها جهت عبور نور به داخل 
در  برقی  های  روشن کردن دستگاه  و عدم  منزل 

ساعات اوج بار، مصاحبه مردمی انجام شد.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان
پایان عملیات احداث خط برق شاهد 

بهبهان – بهمئی
ای  منطقه  برق  شرکت  عامل  مدیر 
احداث  عملیات  پایان  خبر  اعلام  با  خوزستان 
بهمئی،   – بهبهان  شاهد  ولت  کیلو   ۱۳۲ خط 
بر  بالغ  پروژه  این  گذاری  سرمایه  هزینه  گفت: 
هزار و ۶۶ میلیارد ریال بوده است.محمود دشت 
شاهد  کیلوولت   ۱۳۲ خط  کرد:  اظهار  بزرگ 
دارد  مدار  طول  کیلومتر   ۸۲ بهمئی   – بهبهان 
و باعث پایداری شبکه و افزایش انتقال ظرفیت 
شبکه ۱۳۲ کیلوولت در شهرستان بهمئی استان 
کهگیلویه و بویراحمد خواهد شد.وی بیان کرد: با 
توجه به پیک بار، برقداری و اتصال آن به شبکه 
به بعد از گذر از پیک موکول شده و تنها تحت 
عامل  است.مدیر  گرفته  قرار  کیلوولت  ولتاژ ۳۳ 
شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: این پروژه 
باعث تامین انرژی پست ۱۳۲ کیلو ولت بهمئی 
جهت  منطقه  در  لازم  های  زیرساخت  ایجاد  و 
توسعه اقتصادی و اجتماعی خواهد شد.بنابراین 
گزارش، از مهرماه سال 9۸ تاکنون ۲۱۴ کیلومتر 
مدار خط و ۱۱۳ کیلومتر مدار هادی پرظرفیت 
به بخش انتقال و فوق توزیع شبکه تحت نظارت 
این شرکت در استان های خوزستان و کهگیلویه 

و بویراحمد اضافه شده است.

واگذاری سیم کارت دانش آموزی 
شاد توسط مخابرات منطقه گلستان

دردیدار با مدیرکل آموزش و پرورش استان 
گلستان نحوه واگذاری سیم کارت دانش آموزی 
غلامعلی  مهندس  دیدار  شد.در  بررسی  شاد 
و  آموزش  مدیرکل  راد  گوهری  با  شهمرادی 
پرورش استان ، در خصوص واگذاری سیم کارت 
نظر شد.مدیر  تبادل  و  بحث  شاد  آموزی  دانش 
اینکه  بر  تاکید  با  گلستان  منطقه  مخابرات 
خدمات مخابراتی می بایست به طور یکسان در 
اساس  بر  افزود:  گیرد  قرار  استان  مردم  اختیار 
تصمیمات اتخاذ شده مقرر شده است به تمامی 
آموزان در مقاطع تحصیلی مختلف سیم  دانش 
افزود:  واگذار شود.وی  آموزی شاد  دانش  کارت 
می  کارت  سیم  این  فعالسازی  با  آموزان  دانش 
و  شده  متصل  شاد  سامانه  به  راحتی  به  توانند 
از برنامه های آموزشی آن بهره مند شوند.مدیر 
این  اینکه  به  اشاره  با  گلستان  منطقه  مخابرات 
سیم کارت هم به دانش آموزان و هم به معلمان 
رایگان  را  آن  از  استفاده   ، یابد  می  اختصاص 
دانست و گفت : اینترنت مورد نیاز برای اتصال به 
سامانه شاد توسط سیم کارت دانش آموزی شاد 
نخواهد  بر  در  هزینه  گونه  هیچ  و  است  رایگان 
داشت.غلامعلی شهمرادی گفت : بر اساس آمار 
به  و  استان  پرورش  و  آموزش  سوی  از  ارسالی 
اختیار  در  شاد  کارت  سیم  خواسته شده  تعداد 
آنان قرار خواهد گرفت و هیچ گونه محدودیتی 

از سوی مخابرات وجود نخواهد داشت.  

دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان 
با نماینده مردم رامیان و آزادشهر در 

مجلس شورای اسلامی
 در دیدار با کوهساری نماینده مردم رامیان  و 
آزادشهر در مجلس شورای اسلامی با مدیر مخابرات 
منطقه گلستان بر ایجاد تعاملات بیشتر تاکید شد.به 
 ، گلستان  منطقه  مخابرات  عمومی  روابط  گفته 
مهندس غلامعلی شهمرادی که دردیدار با کوهساری 
نماینده مردم رامیان و آزادشهر در مجلس شورای 
اسلامی سخن می گفت ، با برشمردن اقدامات انجام 
شده توسط مخابرات  در این شهرستان ها افزود: 
امیدواریم با تعاملات بیشتر بتوانیم خدمت رسانی 
به نحو احسن اجرا کرده و خدمات  را  در منطقه 
آنها  اختیار  در  کیفیت   با  مخابراتی  وسرویسهای 
قرار گیرد.در این دیدار کوهساری نیز ضمن اعلام 
آمادگی در این زمینه گفت : مردم باید از بهترین 
باید  آنها  رفع مشکلات  و  بوده  مند  بهره  امکانات 

اولویت دستگاههای اجرایی باشد .

برگزاری جلسه هماهنگی برنامه های هفته 
دفاع مقدس در مخابرات منطقه گلستان

جلسه هماهنگی برنامه های هفته دفاع مقدس 
در مخابرات منطقه گلستان برگزار شد .با توجه به 
نزدیک شدن به هفته دفاع مقدس جلسه هماهنگی 
جهت اجرای برنامه های این هفته برگزار شد.به 
ایثارگران  امور  گفته محمد محمد خانی مستول 
هفته  های  برنامه  بهتر  چه  هر  برگزاری  جهت   ،
دفاع مقدس  و گرامیداشت رشادتهادی رزمندگان 
در هشت سال دفاع مقدس ، مقرر شده است که 
اقدامات متنوعی صورت گیرد.وی برگزاری جلسه 
تجلیل ازهمکاران رزمنده بصورت ویدئو کنفرانسی 
، برگزاری مسابقه خاطره نویسی ، شعرو  نقاشی  ، 
با موضوع  دعوت از سخنران به منظور سخنرانی 
نقش دستگاههای اجرایی در ۸ سال دفاع مقدس 
بصورت ویدئو کنفرانسی ، فضاسازی محیطی در 
تولید   ، گلستان  منطقه  مخابرات  ادارات  و  مراکز 
اقداماتی  جمله  از  را  مجازی  فضای  در  محتوی 
دانست که برای اجرای آن در هفته دفاع مقدس 

برنامه ریزی شده است .

برگزاری چهارمین دوره انتخابات کمیته 
انضباط کار مخابرات منطقه گلستان

انتخابات کمیته انضباط کار  چهارمین دوره 
مخابرات همزمان در سراسر کشور برگزار شد.این 
انتخابات که در روز یکشنبه شانزدهم شهریور ماه 
در  کار  انضباط  بدوی  کمیته  اعضای  شد  برگزار 
این  به  .بنا  شد  تعیین  گلستان  منطقه  مخابرات 
گزارش کارکنان با انتخاب ۲ نماینده  و سرپرستان 
با انتخاب یک نماینده می توانستند در این انتخابات 
که بصورت الکترونیکی برگزار شده بود شرکت کرده 
و به کاندیدای مورد نظر خود رای دهندکه در نهایت 
هزاجریبی  غلامرضا  سرپرستان  بدوی  کمیته  در 
حائز اکثریت آرا شده و در کمیته بدوی کارکنان 
با توجه به حد نصاب نرسیدن آراء مجددا برگزار 
خواهد شد.لازم به ذکراست انتخابات کمیته انضباط 
کار مخابرات منطقه گلستان با حضور نمایندگان 
اداره کل تعاون ورفاه اجتماعی استان جهت بررسی  

و نظارت بر روند انتخابات برگزار شده است.

۱28 دیدار مردمی مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان از ابتدای سال تاکنون
در راستای حل مشکلات مشترکین گاز طبیعی و طرح تکریم 
سال  ابتدای  از  اصفهان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  رجوع؛  ارباب 
با  هرهفته  دوشنبه  در  مردمی  چهره  به  چهره  دیدار   ۱۲۸ کنون  تا 
مراجعین داشته است.با توجّه به نیاز برقراری ارتباطی پویا و دو سویه 
بین مشترکین و مدیرعامل؛ دوشنبه هرهفته جلسات دیدار مردمی 
انجام گرفته و در این نشست صمیمی؛ شهروندان بدون واسطه به بیان 
مشکلات و مسائل خود با مدیرعامل می پردازند.سید مصطفی علوی، 
با بیان اینکه مشترکین عامل اصلی تقویت زیرساخت ها هستند؛ یکی 
از محورهای مدیریتی خود را جلب رضایت مشترکین عنوان کرد و 
گفت: با برگزاری جلسات هفتگی ملاقات مردمی؛ درصدد بررسی، رفع 
گاز طبیعی هستیم. در حوزه  مطالبات عمومی  پیگیری  و  مشکلات 
وی، شنیدن بی واسطه درخواست ها، مطالبات، مشکلات، انتقادها و 
نظرات ارزنده مردم را از نتایج مثبت ملاقات مردمی دانست و اظهار 
کرد: گفتگو و شنیدن درد دل های بدون واسطه و رو در رو با مردم 
نارضایتی را به میزان قابل  افزایش رضایتمندی شده و میزان  باعث 
اصفهان،  استان  گاز  شرکت  دهد.مدیرعامل  می  کاهش  ای  ملاحظه 
با بیان اینکه تمامی مدیران و مسئولانِ حوزه های مختلف در همه 
روزهای اداری درب اتاقشان به روی ارباب رجوع باز است و ملزم به 
ابراز  هستند؛  کنندگان  مراجعه  مطالبات  و  مشکلات  به  پاسخگویی 
داشت: اما با توجه به پیچیدگی برخی مشکلات و تمایل شهروندان 

با مردم برگزار می  با مدیرعامل؛ جلسه ملاقات مردمی  جهت دیدار 
شود تا درراستای دیدارهای انجام شده در صورت عدم نقض قانون، 
رسیدگی به مطالبات و مشکلات شهروندان با هم اندیشی روسای امور 

و ستادی در پروسه زمانی کوتاهتری انجام می شود
رغم  علی  مردمی  ملاقات  جلسات  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مشکلات  تمامی  کامل  فصل  و  حل  امکان  شهروندان،  درخواست 
مطرح شده مطابق خواسته آنها وجود ندارد؛ خاطرنشان کرد: برخی 
از موضوعات به دلیل منع قانونی قابل رسیدگی نیست؛ اما با استناد 
به قانون؛ دلیل عدم رسیدگی به مطالبات آنها توضیح داده شده و در 
فضایی صمیمی و مناسب؛ مراجعه کننده آگاه سازی و اقناع می شود 
که بسیاری از شهروندان با وجود عدم رسیدن به خواسته مورد نظر با 
اطلاع از فرایند اداری و قوانین و رفتار مناسب و احترام آمیزی که با 
آنها انجام شده است با رضایت کامل دفتر را ترک می کنند.مهندس 
علوی، اغلب مراجعات مردمی را پیگیری گاز بهای مصرفی و اشتراک 
پذیری عنوان کرد.وی، تصریح کرد: همکاری لازم در تسهیل اراضی 
و اجازه عبور از زمین های کشاورزی برای عبور خطوط انتقال گاز، 
رعایت الگوهای صحیح مصرف گاز، عدم نصب انشعابات غیر مجاز و 
پرداخت به موقع قبوض گاز بهاء توسط هم استانی های عزیز، شرکت 
گاز استان اصفهان را در ارائه خدمات بهینه و صرفه جویی در هزینه 

های اجرایی یاری خواهد کرد.

بازدید رئیس دفتر بازرسی استانداری از روند ملاقات مردمی 
مدیرعامل شرکت گازاستان اصفهان

لازم به ذکر است، در راستای پیگیری و ارزیابی استانداری از نحوی 
اجرای طرح تکریم ارباب رجوع توسط دستگاه های اجرایی استان، دکتر 
مدیرعامل  دفتر  در  با حضور  اصفهان  استانداری  بازرسی  رئیس  کرمی 
شرکت گاز استان از روند و چگونگی ملاقات مهندس علوی با مراجعین 
در روزهای دوشنبه بازدید کرد و از نحوه برخورد و ملاقات با مردم و 
رضایت نسبی از این ملاقات ابراز خرسندی نمود.مهندس علوی، ضمن 
پاسخگویی به درخواست های مراجعین در مورد روش هماهنگی برای 
جلسات مردمی گفت: مراجعه کنندگانی که تمایل به ملاقات با مدیرعامل 
شرکت گاز استان اصفهان را دارند می توانند به صورت تماس تلفنی با 
شماره های۳۶۲۴۳۰۴۶  و ۳۸۱۳۲۲۰۱ و۳۸۱۳۲۲۰۲هماهنگی لازم 
را انجام و دوشنبه هر هفته از ساعت ۸ صبح تا ۱۲ ظهر برای ملاقات 
بر مراجعات حضوری،  یابند.وی، تصریح کرد: علاوه  اینجانب حضور  با 
مردم عزیز می توانند از طریق میز خدمت، صندوق ارتباط با مدیرعامل، 
سامانه تلفنی ساتم، سامانه CRM )رسیدگی به شکایات ( با دسترسی 
www.nigc-isfahan. سه گانه اعم از؛ وب سایت شرکت به آدرس
ir ، تلفن  ۳۶۲۸۶۳۶۳و سامانه پیام کوتاه ۱۰۰۰۶۱9۴ و شماره تماس 
مستقیم شکایات واحد روابط عمومی ۳۶۲۷۴۰۲9 از جمله کانال های 

دریافت و رسیدگی به انتقادات و پیشنهادات مردمی می باشد.
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